
 

Zápisnica zo schôdze Rady rodičov pri Gymnáziu  A. Sládkoviča, dňa 23.1.2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Program:  

1. Privítanie členov RR 

2. Organizácia fašiangovej zábavy 

3. Informácia o vyzbieraných členských príspevkoch. 

4. Informácia o zakúpení pomôcok odsúhlasených RR v novembri 2017 

5. Zasadnutie Školskej rady 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

1. Privítanie členov RR a vedenia školy: 

Predsedníčka RR p. Valčuhová otvorila a viedla schôdzu. Program schôdze bol prítomnými 
schválený. Schôdze sa zúčastnilo 10 členov RR (podľa prezenčnej listiny), zasadnutie bolo 
uznášania schopné. 

 

2. Organizácia fašiangovej zábavy: vzhľadom na malý počet prihlásených záujemcov 
o fašiangovú zábavu bola akcia zrušená. 

3. Informácia o vyzbieraných členských príspevkoch:- zostatok na účte ku dňu 
23,1.2018 – 5484,42 Eur + v hotovosti členské príspevky odovzdané pani 
sekretárkou GAS v sume 520 Eur ( I.C a IV.B trieda dňa 10.1.2018) – sumy sú zatiaľ 
orientačné.  Presné sumy budú zverejnené na najbližšej schôdzi v druhom polroku, 
kedy budeme prerozdeľovať financie na 2.1/2 rok šk. roka. 

4. Informácia o zakúpení pomôcok odsúhlasených RR v novembri 2017:- zakúpili 
sa počítače a dataprojektory v sume 3040 Eur, športové potreby v sume 304,71 Eur, 
3x Tablet v sume 659,18 Eur, pomôcky na chémiu v sume 204,01 Eur, biológiu – 
79,20 Eur, ponechali sa prostriedky na sekretariáte v sume 150 Eur na obnovenie 
knižnice v anglickom jazyku, kabeláž 100 Eur. 

 

5. Informácie o zasadnutí Školskej rady, programom ktorej bolo prejednanie 

návrhu na odvolanie riaditeľky GAS PaeDr. Ivety Šanderovej. Predsedkyňa RZ 

informovala prítomných o bodoch Návrhu na odvolanie riaditeľky, ktorý mala 

k dispozícii od pána Ševčíka, ktorý jediný ju informoval ako preseda Rady školy. 

Návrh v jednotlivých bodoch konzultovala s protistranou – zástupkyňou riaditeľky 

GAS p. Danicou Heldovou. Podľa vysvetlenia je prevažná väčšina bodov založená na 

nepravde alebo nesprávnej interpretácii. Počas tohto oboznamovania boli členovia 

RR prizvaní pánom Ševčíkom na  zasadnutie Rady školy, ktoré sa konalo 

v priestoroch GAS v tom istom čase.- Na zasadnutí Rady školy argumentovali proti 

jednotlivým bodom : pani zástupkyňa Heldová, telocvikári, hospodárky a pani 

riaditeľka. Prevažná väčšina podnetov po obhajobe sa rodičom RR javila ako 



neopodstatnená. Opodstatnená bola otázka vyzbieraných 5 Eur ( jednalo sa 

o dobrovoľný príspevok na nezistené škody) a použitie riaditeľkou na napr. nákup 

toaletného papiera – viď zápisnica Rady školy z 23.1.2018. Ďalšieho jednania sa 

členovia RR ( okrem p. Herrmannovej a p. Sedláčeka- ktorí sú členmi RŠ) 

nezúčastnili. 

 

6. Záver- presedkyňa RZ ukončila schôdzu RR prakticky pred bodom 5. Ďalšie 

stretnutie RR bude plánované v 2.1/2 roku vo februári. 

 

23.1.2018 

Banská Bystrica                                          zapísala:  Ing. Zuzana Mažgutová 

 

 

MUDr. Diana Valčuhová 

Predsedníčka RR 

 

 


